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Szanowna Pani Aleksandra Janik - Gajówka 

Naczelnik Wydziału Organizacyjnego 

 

 

ZAPYTANIE 

 

Dotyczy: obsługi prawnej w roku 2020.  

 

Szanowna Pani Naczelnik,  

 

uprzejmie dziękujemy za odpowiedź z dnia 27.05.2021 r. (BR.0003.173.2021), jednak 

niestety ale odpowiedź jest niepełna. W piśmie z dnia 18.05.2021 r. prosiliśmy o udzielenie 

informacji „z podziałem na poszczególne podmioty”. Zdajemy sobie sprawę, iż natłok 

obowiązków mógł spowodować brak jednej z informacji o którą prosiliśmy. 

W związku z powyższym, zwracamy się z prośbą o przekazanie brakującej informacji 

dotyczącej podziału na poszczególne podmioty.  

 

Z wyrazami szacunku, 

 

 

 

Radni Rady Miasta Gliwice  

 

Łukasz Chmielewski  

 

Adam Michczyński  


